
 

 

 

   

Ordinær generalforsamling den 4. november 2011. 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent.  

Mogens Jørgensen blev valgt enstemmigt 

 

2. Formandens beretning. 

Det blev jo kun til 14 runder, da der under afviklingen var blevet scorekort væk. 

Jørgen Møller blev suveræn vinder af mesterskabet med 86 point foran Henning Hansen med 78 

point og på 3. pladsen med 65 point Kjeld B. Jespersen. 

Hulspil blev vundet af John Pedersen, foran Poul G. Nielsen. 

Der blev uddelt en vandrepokal til hver af vinderne og en statuette til ejendom. 

Fremmødet til årets fredagsspil har været generel stigende og det medlem som har deltaget flest 

gange ud af de 26 spillerunder var Albert med 26 ud af 26. 

Af klubbens 48 medlemmer har der deltaget 22,7 i de 26 fredagsspil. I de 14 spil om mesterskabet 

har der gennemsnitlig deltaget 23,3 spillere og de har scoret 28,6 Stabelford point i gennemsnit. 

Max. scoren for mesterskabsspillet var Kjeld B. Jespersen med 46 Stabelford point, hvilket må siges 

at være utrolig flot. 

Middel Hcp. for medlemmerne ved start af sæsonen var 23,8 og ved slut 23,0. 

Der er nu indført tidsbestilling på anlægget og dette skal evalueres i den først kommende måned, 

hvor klubberne i klubben skal komme med deres input til klubben. Bestyrelsen vil holde 

medlemmerne orienteret via mail. 

Formanden rettede en stor tak til vores sponsor LM Transport for gaverne som er blevet tildelt 

klubben igennem året. 

Formandens beretning blev enstemmig vedtaget af generalforsamlingen. 

 

3. Kassereren aflægger regnskab. 

Regnskabet blev gennemgået og udviste et tilfredsstillende resultat. Kassereren oplyste 

generalforsamlingen at der som særlig indtægt i 2011 havde været matchfee indtægter, som ikke   

ville forekomme i 2012. 

Regnskabet er revideret af revisoren og blev enstemmig godkendt af generalforsamlingen. 

 

4. Fastsættelse af kontingent. 

Der blev ikke fremsat ændringer til størrelsen af kontingentet og derved fastholdes de 500,00 kr. 

pr. medlem. Matchfee er ligeledes uændret og fastholdes på de 25,00. kr. 

 



5. Fastsættelse af medlemstal. 

Bestyrelsen havde fremsat et forslag om ændring af medlemstal, som blev besluttet under punkt 7, 

hvorved bestyrelsen kunne gå til en øvre grænse på 50. Dette skulle skrives ind i vedtægterne. 

 

6. Fastsættelse af maksimal handicap(HCP). 

Ingen ændringer, hvorved at der fortsættes med 36,0 point. 

 

7. Indkomne forslag. 

Bestyrelsens forslag vedrørende medlemstal på 45 til maks.50 medlemmer blev godkendt, hvorved 

der sker en ændring af vedtægternes punkt 4. 

 

Ny vedtægt under punkt 4 i foreningens vedtægter: 

 

Bestyrelsen bemyndiges til at optage nye medlemmer i foreningen, til imellem 45 og 50 

medlemmer.  

Medlemstallet fastsættes ved den årlige generalforsamling. 

 

En gruppe spillere havde fremsat et forslag gående ud på, at klubben fra sæson 2012 laver 

turneringsplanen, så der på alle spilledage som udgangspunkt spilles enten Stabelford og Slagspil og 

at der laves en turnering for årets spiller i begge kategorier. De øvrige former for spil lægges på de 

dage hvor klubben har lagt beslag på en del af banen. De lægges ind når datoen bliver annonceret 

for lukning af banen og udsendes til medlemmerne. 

 

Forslaget blev vedtaget med følgende: 

 Der spilles Stabelford og Slagspil på de ordinære datoer hvor banen er åbent på alle sløjfer og 

anden spilleform på dage hvor en sløjfe er lukket. Der bliver ikke et mesterskab i Slagspil. 

 

8. Valg af bestyrelse. 

Per Ørnskov og Hardy Gregersen var på valg. 

Hardy Gregersen ønskede ikke genvalg og derved valgtes som nyt medlem i bestyrelsen Anders 

Ulsø. 

Per Ørnskov ville fortsætte endnu et år, såfremt ikke andre ønskede at blive valgt. Dette var ikke 

tilfældet og formanden fortsætter i den kommende bestyrelse, som på førstkommende 

bestyrelsesmøde konstituerer sig. 

 

9. Valg af suppleanter. 

Erik Schouboe blev valgt uden modkandidat. 

 

10. Valg af revisor. 

Albert Christiansen blev genvalgt med applaus. 

 

11. Eventuel 

Hardy ønskede at der skulle markeres hvem der hvert år havde det laveste Hcp. ligesom andre der  



blev  fremhævet  under  formandens beretning. 

Dirigent havde forståelse for forslaget, men da vi var under punktet eventuel, kunne forslaget ikke 

vedtages. Forslaget skal stilles under punkt 7 i dagsordenen. 

Generalforsamlingen ønskede, såfremt det var muligt at komme til Fanø på en af klubbens 

udflugter. Bestyrelsen vil arbejde på sagen, men der var åbenbare problemer med transport til 

Fanø, som måske ville give store problemer. 

Vinterspillet fortsætter under de sædvanlige betingelser og bestyrelsen måtte desværre melde fra 

vedrørende booking. Et par medlemmer meldte sig og formanden sender en liste med 

medlemsnummer til Hardy. 

Bestyrelsen vil forsøge at arrangerer en ekstra udflugt i 2012 på baggrund af forespørgsel fra 

forsamlingen. 

 

Formanden takkede for en god stemning og der var efterfølgende en beskeden arrangement i 

restauranten 

 

 
Referent: Per Ørnskov.   

 

  

 


